
Generalforsamling: Grundejerforeningen Amballegård  

Dato/tid: 30/3-22  kl. 19.00, SIK Klublokalet. 

Referent: Camilla Dupont 

Dirigent: Mads Grønfeldt 

 

Beretning 

Gennemgang ved Jonas Dramstrup Poulsen næstformand, da Johnny Hollænder var syg. 

• Der er blevet etableret ny blomstereng ud mod Oddervej. 

 

• Revner i asfaltbelægning udbedret. 

 

• Udskiftning af 5 træer samt opretning af skæve træer i gang. 

 

• Der er kommet nyt stenmel på grusstierne. 

 

• Der er sprøjtet for ukrudt ved kantstenene. Det bliver gjort igen efter en gennemgang af området. 

 

• Til arbejdsdag 4 juni er det planen at vi skal feje, gøde, beskære træer og fjerne pæle. Nærmere info om 

vejfest kommer fra festudvalget. 

 

 

 

Regnskab. 

Gennemgang ved Mads Grønfeldt. 

Der er brugt ekstra penge på de på de grønne områder, og så har det været en dyr vintersæson. 

Kontingentet på 2000 kr. fastholdes for 2022 da der i år ikke er store udgifter til blomstereng og stenmel, 

og snerydning kan aldrig beregnes helt. 

 

 

 

 

 

 

 



Indkomne forslag 

1. Arbejdsgruppen havde oplæg klar til legeplads. 

Byggetilladelse skal indhentes hos kommunen.  

Forsikring 2500 kr. om året. Årligt eftersyn 2000 kr.   

Samlet pris på: 2 alm. gynger 1 baby gynge, 1 vippe med plads til 4 prs. 1 vippedyr, klatre ringe til 

armgang og balance stolper. Samlet pris inklusiv faldunderlag (sand) og etablering 80.000 kr.  

Hvis der også skal være en rutsjebane, så er det 20.000 kr. ekstra.   

Der er 5 års garanti på træ og 15 års garanti på redskaber.  

Det er muligt at søge fonde der gerne vil give tilskud til projektet.  

Gruppen går videre med opgaven, så vi har en hel konkret model og et tilbud vi kan stemme om til 

næste generalforsamling. 

 

 

2. Forslag til etablering af diverse frugttræer på de grønne områder.  Flemming fra nr. 13 har meldt sig til 

at indhente et forslag til hvad der skal plantes, for at vi udnytter det bedst muligt og hvad det vil koste. 

 

 

 

 

Valg 

Erik Brødsgaard fortsætter som suppleant. 

 

Jonas Drammestrup Poulsen og Camilla Dupont er valgt for en ny periode. 

 

 

Valg af revisor  

 

Brian Hedevang er genvalgt. 

 

Eventuelt 

 

Vejbump – kan de evt. markeres med striber eller et skilt. 

 

Spørgsmål til flagstang og langtidsparkering af campingvogn. 

 

Bunden af Galgehøj mod Amballegård får ikke slået græs, det er fordi grunden ikke er overdraget fra 

kommunen til Galgehøj endnu. 

 

 


